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Fernando Torres, Sergio García, Rafa Márquez i Luis García han exposat les seves idees i

coneixement de com gestionar el talent dels joves futbolistes que entrenen als seus

respectius equips.

‘La gestió del talent i l'entrenament en joves futbolistes’ és la taula rodona en la qual

s’han trobat els ex futbolistes de Primera Divisió Fernando Torres (Atlètic de Madrid),

Sergio García i Luis García (CF Damm) i Rafa Márquez (Real Alcalá). Tots quatre han

conversat sota la batuta del director de l’Escola d’Entrenadors de l’FCF, Israel López,

durant el 9è Dia de l’Entrenador.



En primer lloc, Sergio García, ha confessat que "m'identifico molt amb el model de joc

que proposa Imanol Alguacil  a la Real Sociedad. M'encanta la seva proposta de joc

ofensiu, com ocupa els espais i la seva verticalitat a l'hora d'atacar. Soc conscient que

estic començant la meva etapa com a entrenador i que encara em queda un recorregut

molt llarg per endavant".



Per la seva banda, Fernando Torres ha reconegut que "estic molt agraït a tots els tècnics

que he tingut al llarg de la meva trajectòria esportiva, però especialment a Rafa Benítez

i Luís Aragonés. Sabien treure't el millor de tu gràcies als seus coneixements i a la seva

manera de motivar-te. Dos líders nats. Ara que inicio la meva etapa a les banquetes

m'adono de la dificultat de ser entrenador i de dirigir un grup".



Al seu torn, Luís García ha asseverat que "em trobo molt còmode al CF Damm des del

primer dia. Estic aprenent al costat de magnífics professionals i de jugadors implicats i

ambiciosos que volen arribar a l'elit. El meu objectiu és que els futbolistes siguin feliços

competint i jugant, i apliquin al terreny de joc la meva idea de joc". Pel que fa al futur, ha

subrallat que "és evident que algun dia m'agradria seguir les passes d'Ernesto Valverde i

dirigir l'Espanyol".



Pel que fa a Rafa Márquez, ha destacat que "m'encantaria entrenar algun dia a la meva

Selecció. Seria un somni fet realitat. De moment, però, m'estic formant com a tècnic i

necessito  adquirir  experiència  abans  d'afrontar  reptes  d'envergadura.  Tinc  la  sort

d'haver pogut tenir una fantàstica trajectòria com a jugador i ara m'agradaria repetir-ho

des de la banqueta".
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https://www.youtube.com/watch?v=IJCBtfwCpP0

